
Činnost TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí v r. 2017 

     TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí měla v roce 2017 celkem 1349 členů, z toho 1020 dospělá složka a 

329 mládežnická. Vlastní sportovní činnost probíhala ve 14 aktivních oddílech. Celkově můžeme 

hodnotit ro 2017 jako úspěšný – dobré sportovní výsledky (softbal, sportovní gymnastika) a výrazné 

navýšení akcí pro mládež. Prezidentem byl Mgr. Petr Havel, ekonomem Ing. Jiří Jirásko. Pokračovala 

spolupráce se Správou města Sezimovo Ústí (údržba sportovišť v majetku města) – bylo dokončeno 

problematické svahování v areálu softbalu a proběhla oprava sociálního zázemí v budově tenisu. 

Generální sponzor Kovosvit a.s. (MAS) v souvislosti s horší ekonomickou situací vyhlásil stop stav na 

dotační politiku. Výrazně se zlepšuje dotační politika ČUS a MŠMT ČR, stejně jako města Sezimovo 

Ústí. Sportovní hala byla po vypršení 10tiletého moratoria (ČSTV, nyní ČUS) převedena darovací 

smlouvou do majetku města. Město nám sportovní halu následně dlouhodobě pronajalo. Provoz 

sportovní haly je v podobném rozsahu jako v roce 2016, výrazně přibylo letních akcí a soustředění.  

Hlavní budova-ztrátový provoz v souvislosti s nemožností komerčního ubytování (grant – zateplení 

2015). 

Ekonomika – příjmová část: 

 Dotace Města S. Ústí 

 Dotace MŠMT ČR (program VIII) 

 Dotace ČUS – svazové dotace 

 Jč kraj – dotace na činnost a na sportovní vybavení a zařízení 

 Sponzorské dary a reklamní smlouvy – významná byla především spolupráce s C – Energy s.r.o 

 Oddílové a členské příspěvky 

Hlavní úkoly pro rok 2018: 

- tepelné čerpadlo do haly (2.etapa) a výměna osvětlení (ledky) 

- pokračování rekonstrukce hlavní budovy – odpady-Správa města 

- udržení sportovní činnosti mládeže, zvyšování sportovní úrovně vybraných oddílů 

- obnovení smlouvy s generálním sponzorem Kovosvit a.s., případně další sehnání sponzorů TJ 

- jednání s městem Sezimovo Ústí – dotace, bývalá pekárna u 1.ZŠ-gymnastika 

- podávání grantů – Jč kraj, MŠMT ČR, Město S.Ústí, ČUS-svazy 

Činnost oddílů: 

Basketbal: družstvo mužů přestalo pravidelně trénovat, oddíl se věnuje cykloturistice. Předseda - 

ing.Vlach Petr, oddíl má 26 členů. 



Gymnastika: zaměření především na mládežnické kategorie. Předsedou Mgr. Blašková , 160 členů.  

Velice dobře si již tradičně v krajském měřítku vedou obě mládežnické složky, nejlepší jedinci se 

probojovali na MČR Do síně slávy ČUS Tábor byl navržen Jaroslav Včelák, na sportovce okresu 

družstvo žen (postup na MČR), na talent roku  pak Marie Slabá (start na MČR žákyň v Ostravě). Dále 

oddíl pořádal tradiční pohárové soutěže pro gymnasty z celé ČR – Aprílový a Mikulášský pohár. 

Předsedkyní oddílu je Mgr. Michaela Blažková. 

Házená: v oblastních soutěžích (spojený přebor Jč a Zč kraje) bylo během roku zapojeno družstvo 

mladších žáků (trenér M. Bláha). V ČR soutěžích 2 družstva – muži (trenér V. Zúbek) a st. dorost 

(trenér J. Bílý). Družstvo mužů dále hrálo v Českém poháru – vypadlo v 1. kole. V červnu se konal již 

18 ročník tradiční akce Planá-Sezimák (Setkání házenkářských generací). Reprezentace ČR: Martin 

Přibyl – hráč základního kádru juniorské reprezentace ČR. V průběhu podzimu došlo k výraznému 

oživení činnosti oddílu – noví trenéři a vznikla družstva mini a přípravky. Oddíl má celkem 211 členů. 

Předsedou je od 1.7.2017 Mgr. Pavel Kaška  

Kanoistika: oddíl je zaměřen na rekreační sport, stará se o loděnici na Soukeníku. Předseda Ing. 

Špalek Stanislav, 8 členů.  

Kuželky: oddíl je ve stavu klidu, má celkem 23 členů. 

Tenis: TK Spartak MAS má vlastní právní subjektivitu a je jako právnická osoba členem TJ. Má 

celkem 194 členů, v oblastních soutěžích je zapojeno 8 družstev. Pro rekreační hráče se pořádá 

pravidelná oddílová liga.  Předsedou je Ing.Josef Machač. 

Softbal: Oddíl se v roce 2017 stal nejúspěšnějším oddílem – družstvo mužů výborně hrálo ve 2 

nejvyšší soutěži a skončilo na 2místě (finále play-off).  V republikových soutěžích dále hrají družstva 

juniorů a kadetů, stejně jako družstvo žáků. – celkem je zapojeno 6 družstev, velice dobrá je práce 

s mládeží. Další významnou soutěží je Interpohár. Nejlepší hráči hostují v ligových oddílech. Na 

sportovce okresu je nominován Ondřej Kouba a Adam Bočánek, na talenta roku Pavel Švec – všichni 

3 jsou členy kádrů reprezentace ČR. Na kolektiv okresu je nominováno úspěšné družstvo mužů. 

Postupně pokračuje úprava areálu u Kozského potoka. Předseda Ing. arch. Kalinová Alena, 83 členů.  

Stolní tenis: v nejvyšší oblastní soutěži (divize) A družstvo v přední části tabulky, další 2 v nižších 

soutěžích (v okresních soutěžích). Předsedou je Kašpar František, 35 členů. 

Šachy: v soutěžích oblasti 1 družstvo. Předseda Ing. Jiří Novák, 17 členů. 

Volejbal: družstvo mužů hraje úspěšně v okresním přeboru, okresní soutěž hraje také družstvo žen-

vazba na oddíl SPV. Předseda je Jaromír Szolgay, 32 členů. 

Rekreační sport: největší oddíl, zaměřen na mládež a na výběr dětí pro jednotlivé sporty-především 

do gymnastiky. Předseda Kašíková Zdena, 39 členů. 



ASPV: činnost zaměřena především na rekreační tělovýchovu a volejbal. Celkem 86 členů, zúčastňuje 

se některých jednorázových soutěží. Pro děti byly pořádány 3 letní tábory-vlastní základna 

v Pojbukách.  Předseda JUDr. Mizerová Ivana. 

Lehká atletika: v letních měsících pokračoval oddíl v činnosti formou 2 příměstských dětských 

táborů. 43 členů. Předseda p. Benešová Marcela. 

Aerobic: oddíl zaměřen na rekreační činnost, 392 členů 

 

Mgr. Havel Petr – prezident TJ 


